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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Már a turizmus is érzékelhetően hanyatlik?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A Központi  Statisztikai  Hivatal  tegnapi  napon  közzétett  jelentése  szerint:  (az  előző  év  azonos
időszakához képest - július -):

"A külföldi vendégek száma 2,4, a vendégéjszakáké 5,4%-kal csökkent. A szálláshelyekre érkezett
687  ezer  vendég  közel  1,9  millió  vendégéjszakát  töltött  el.  Utóbbiak  száma  a  közösségi
szálláshelyek kivételével mindegyik szállástípusban csökkent. A vendégéjszakák felét a Budapest-
Közép-Dunavidék  régióban,  23%-át  a  Balatonnál  töltötték  a  külföldi  vendégek.

A belföldi vendégek és vendégéjszakák száma egyaránt 1,5%-kal volt kevesebb. A vendégszám 846
ezer,  az  eltöltött  vendégéjszakáké  2,5  millió  volt.  Ez  utóbbi  mutató  értéke  a  panziókban  és  a
kempingekben  nőtt,  a  szállodákban,  a  közösségi  szálláshelyeken  és  az  üdülőházakban
mérséklődött."

Önök a turizmus folyamatos növekedését ígérték, azonban a számok ezt egyáltalán nem igazolják
vissza.  Mindeközben  ömlik  a  közpénz  az  iparágba,  a  kormányközeli  érdekeltségek  szálloda  és
egyéb szálláshely projektjeibe.

Kérdezem  Tisztelt  Miniszterelnök  Urat,  hogy:
Mivel magyarázható az érzékelhető csökkenés?

Milyen intézkedéseket terveznek a negatív tendencia megállítására és megfordítására?

Milyen okokat látnak a hanyatlás hátterében?

Várom érdemi válaszát!


